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Protokół Nr XXXVI/2014 
z XXX.VI sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego 

odbytej w dniu 10 lutego 2014 roku 
w Starostwie Powiatowym w Krośnie, ul. Bieszczadzka 1 
rozpoczętej o godz. 10.00, a zakończonej o godz. 12.15 

Sesję otworzył obrady prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego 
Andrzej Krężałek. 
Sesję protokołowała Sylwia Kuźnar. 
W sesji uczestniczyło 21 Radnych wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1. Jan Juszczak - Starosta Krośnieński. 
2. Andrzej Guzik - Wicestarosta Krośnieński. 
3. Jan Pelczar- Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 
4. Krystyna Kasza- Skarbnik Powiatu. 
5. Zdzisława Żywiec - Sekretarz Powiatu. 
6. Media. 

Przewodniczący Rady Powiatu powitał zaproszonych gości oraz Radnych, a następnie na podstawie 
listy obecności - /zał. Nr 11 - stwierdził prawomocność obrad. 

W dalszej części przedstawił porządek obrad XXXVI sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego oraz 
poprosił o wniesienie ewentualnych zmian. 

W zw. z tym, iż nie wniesiono uwag do przedstawionego porządku obrad, Przewodniczący Rady 
Powiatu poddał go pod głosowanie. 

Radni jednomyślnie przyjęli porządek XXXV/ sesji. 

Punkt 5 porządku obrad - sprawozdanie z pracy w IV kwartale 2013 roku przedstawił 
Przewodniczący Rady Powiatu - Andrzej Krężałek /zał. Nr 2/. 

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono uwag. 

Realizując punkt 6 porządku obrad - informację dot. sprawozdań z pracy komisji w 2013 roku -
przedstawili Przewodniczący Komisji /zał. Nr 3 - 10/. 

Nie wniesiono uwag do sprawozdań. 

W punkcie 7 porządku obrad - informację dot. planów pracy na 2014 rok również przedstawili 
Przewodniczący Komisji /zał. Nr 11-17/. 

Radni nie zgłosili uwag do planów pracy komisji. 

Następnie Pan Wojciech Tomkiewicz zaproponował, aby każde sprawozdanie roczne komisji zostało 
opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Krośnie, dzięki temu 
każdy Radny będzie mógł zapoznać się z nimi odpowiednio wcześniej, unikniemy ich odczytywania 
co przyczyni się również do usprawnienia procedowania na sesji. 

Propozycja spotkała się z akceptacją. 

W kolejnym punkcie 8 porządku obrad - informację z działalności Zarządu oraz realizacji uchwał 
Rady Powiatu i uchwał Zarządu Powiatu-przedstawił Starosta Krośnieński /zał. Nr 18/. 
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Poinformował, iż może zaistnieć potrzeba odbycia Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu 
Krośnieńskiego pod koniec lutego br., w zw. z nierozstrzygniętymi kwestiami dot.: zadania 
inwestycyjnego, jakim jest remont mostu w Puławach, Jedliczu oraz wdrożenia systemu informacji 
przestrzennej. Nadmienił, iż procedury zw. z wdrożeniem systemu powinny zostać zakończone 
w tym roku. Prace zostały rozpoczęte w 2013 roku, jednakże nastąpiło pewne opóźnienia w zw. 
z problemami z porozumieniem się z firmą wyłonioną w przetargu, która nie jest w stanie spełnić 
warunków określonych w specyfikacji zamówienia. Chodzi o udostępnienie firmie danych 
z systemu EWID. Wyjaśnił, iż niemożliwe jest udostepnienie owych danych innym podmiotom, 
gdyż Powiat posiada umowę z firmą, która jest właścicielem tzw. kodów źródłowych. W dniu 
jutrzejszym powinna zostać podpisana umowa, lecz firma jego zdaniem będzie działała na zwłokę. 
W przypadku, kiedy firma ta nie będzie w stanie wywiązać się z zadania, Powiat będzie zmuszony 
wybrać firmę o 135 tys. zł droższą, lecz która w 100 % spełnia warunki zamówienia. 

Następnie Pan Andrzej Dziugan zwrócił uwagę na potrzebę wybudowania chodnika w miejscowości 
Przybówka. 

Starosta poinformował, iż Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem mieszkańców Przybówki oraz 
po konsultacji z Kierownikiem PZD zostanie określony zakres zadań w 2014 roku. Zaznaczył także, 
że nie wszystkie wnioski zostaną pozytywnie rozpatrzone i zrealizowane. 
Następnie odniósł się do inwestycji w Gminie Iwonicz - Zdrój polegającej na budowie chodnika 
oraz dodał, iż ,jest to realizacja milionowa, trudno nie przyjąć, będziemy za tym, aby 
współfinansować zadania". 

Punkt 9 porządku obrad- interpelacje i zapytania- w punkcie tym głos zabrali: 
1/ Pan Kazimierz Krężałek zwrócił uwagę, iż na poprzedniej sesji zgłosił zły stan drogi nowo 

wyremontowanej na odcinku Toki - Zręcin, gdzie nawierzchnia jezdni oraz pobocze uległo 
popękaniu. 

Podjął także temat potrzeby wybudowania chodnika w Kopytowej /na odcinku od skrzyżowania 
do kościoła/, 

21 Pan Andrzej Dziugan - poinformował, iż w dniu wczorajszym odbyło się zebranie wiejskie 
w Rzepniku, w którym uczestniczył wraz z Radnym Janem Krygowskim oraz Marianem 
Pelczarem. Podczas zebrania został podjęty m.in. temat złego stanu drogi w Rzepniku /przez las 
do Bratkówki/ oraz poinformował, iż mieszkańcy „chcieliby uzyskać przejezdność tej drogi", 

31 Pan Adolf Kasprzyk z kolei podjął temat drogi w Woli Komborskiej, na której to drodze usunięte 
zostały przeszkody oraz zdaniem Radnego należały dokończyć zadanie polegające na wykonaniu 

.~' 90 m nawierzchni będącej łącznikiem powiat krośnieńskiego z powiatem brzozowskim. Odniósł 
się również do złego stanu nawierzchni drogi na tzw. „Burkocie" w Korczynie na dł. 500 m oraz 
wyjaśnił, iż na posiedzeniu Rady Gminy ten temat został również zgłoszony. 

Następnie o godzinie 11.15 Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił 1 O - minutową przerwę. 
Obrady zostały wznowione o godz. 11.25. 

Następny punkt 1 O a) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 
Komisji Rewizyjnej na 2014 rok - projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu, 
natomiast załącznik do uchwały przedstawiła Pani Teresa Sirko - Przewodnicząca Komisji 
Rewizyjnej. 

Radni jednomyślnie głosowali z podjęciem uchwały Nr XXXVl/246/2014 w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok /ogółem głosujących: 19 Radnych, 
za -19 głosów, przeciw - O głosów, wstrzymujących się- O głosów/, /zał. Nr 19/. 

Przystępując do realizacji punktu 1 O b) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 
planu sieci szkół ponadgimnazjalnych - projekt uchwały przedstawił Wicestarosta Krośnieński. 
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Poinformował, iż projekt uchwały wynika z obowiązku ustawowego nałożonego na Radę Powiatu 
zgodnie z art. 17 ust. 5 ustawy o systemie oświaty. Podjęcie przedmiotowej uchwały wiąże się ze 
zmianami w funkcjonowaniu szkół, które nastąpiły w ostatnich latach. 
Następnie przedstawił owe zmiany dot.: rozwiązania ZS w Dukli i przekazanie szkół na mocy 
porozumienia Gminie Dukla, nadania imienia szkołom wchodzącym w skład ZS w Iwoniczu, 
nadania imienia szkołom wchodzącym w skład ZSG - H, założeniem Szkoły Policealnej 
w Iwoniczu, likwidacji Liceum Profilowanego w Jedliczu, likwidacji Technikum Uzupełniającego 
w Iwoniczu - Zdroju, likwidacji Liceum Profilowanego w Iwoniczu - Zdroju, likwidacji Liceum 
Profilowanego w Iwoniczu. 
Poinformował, iż uchwała podlega ogłoszeniu na tablicy ogłoszeń w Starostwie Powiatowym w 
Krośnie. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali z podjęciem uchwały Nr XXXVI/247/2014 w sprawie projekt 
uchwały w sprawie ustalenia planu sieci szkół ponadgimnazjalnych /ogółem głosujących: 19 
Radnych, za -19 głosów, przeciw - O głosów, wstrzymujących się- O głosów/, /zał. Nr 20/. 

Kolejny punkt 10 c) porządku obrad - projekt uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 
aptek ogólnodostępnych w roku 2014 na obszarze działania Powiatu Krośnieńskiego - projekt 
uchwały przedstawił Wicestarosta. 
Poinformował, iż art. 94 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku - Prawo farmaceutyczne 
stanowi, że w drodze uchwały, Rada Powiatu po zasięgnięciu opinii wójtów i burmistrzów gmin 
z terenu powiatu i samorządu aptekarskiego, ustala rozkład godzin pracy aptek ogólnodostępnych, 
który zgodnie z art. 94 ust. 1 ustawy z dnia 6 września 2001 roku - powinien być dostosowany do 
potrzeb ludności i zapewniać dostępność świadczeń również w porze nocnej, w niedziele, święta 
i inne dni wolne od pracy. 
Rozkład godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu krośnieńskiego na 2014 rok 
ustalono na podstawie danym przekazanych przez kierowników aptek i punktów aptecznych. 
Przedłożony Radzie Powiatu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez burmistrzów 
i wójtów gmin z terenu powiatu krośnieńskiego oraz Podkarpacką Okręgową Izbę Aptekarską 
w Rzeszowie. 
Nadmienił, iż stały, całodobowy dyżur pełni apteka ogólnodostępna w Krośnie przy ul. Wojska 
Polskiego 41. 
Konsultacje prowadzone były od dnia 16 stycznia 2014 roku do dnia 22 stycznia 2014 roku 
poprzez wywieszenie informacji o zaproszeniu organizacji pozarządowych oraz podmiotów 
prowadzących działalność pożytku publicznego wymienionych w rat. 3 ust.3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie. Informacja została także zamieszczona na stronie 
internetowej Starostwa Powiatowego w Krośnie oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa 
Powiatowego w Krośnie. 
Nadmienił, iż organizacja pozarządowe nie zgłosiły żadnych uwag. 

Wicestarosta zwrócił także uwagę, iż prowadzone były rozmowy w sprawie uruchomienia dyżuru 
nocnego przez aptekę w Dukli, ze względu na zlokalizowany w tej miejscowości punkt nocnej 
i świątecznej opieki, jednakże po przeprowadzeniu analizy, okazało się, że nie ma takiego 
zapotrzebowania. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Rodziny przedstawiła pozytywna opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali z podjęciem uchwały Nr XXXVl/248/2014 w sprawie ustalenia 
rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych w roku 2014 na obszarze działania Powiatu 
Krośnieńskiego /ogółem głosujących: 21 Radnych, za - 21 głosów, przeciw - O głosów, 
wstrzymujących się- O głosów/, /zal. Nr 21/. 

W punkcie 10 d) porządku obrad - projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 
rok - projekt uchwały przedstawiła Skarbnik. 
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Poinformowała, iż dochody ulegają zmniejszeniu o kwotę 1.100,00 zł z tytułu otrzymania mniejszej 
niż zaplanowano dotacji z Miasta Krosno na dofinansowanie działalności PUP. 

Zwiększane zostają dochody o kwotę 174.905,87 zł z następujących tytułów: 
• darowizny od osób fizycznych w kwocie 4.605 zł na potrzeby Domu Dziecka w Długiem, 
• zwiększone zostały dotacje na realizację projektów w ramach programu Kapitał Ludzki o kwotę 

ogółem 170.300,87 zł z tego: 
1/na realizację projektu pn. „Program aktywizacji społecznej w powiecie krośnieńskim" zwiększeniu 
uległy wydatki na 2014 rok o kwotę 43.150,87 zł, 

21 na realizację projektu pn. „Budowa systemu informacji przestrzennej wspomagającego zarządzanie 
Powiatem Krośnieński - wydatki zwiększono o kwotę 149.589,00 zł z tego z dotacji z UE o kwotę 
127.150,00 zł i środków własnych 22.439,00 zł. 

Zwiększone zostają dotacje na zimowe utrzymanie chodników dla Gminy Iwonicz Zdrój o kwotę -
8.525,00 zł oraz dla Gminy Miejsce Piastowe - 6.500,00 zł. 

Zwiększone zostają również wydatki na zakupy inwestycyjne o 40.000,00 zł, jako wkład własny do 
zakupu samochodu osobowego do przewozu osób niepełnosprawnych dla Zespołu Szkól w Iwoniczu. 
Zakup samochodu będzie dofinansowany w kwocie nie wyższej niż 70.000 zł z PFRON. 
Zmniejszeniu ulegają rozchody z tytułu rozliczeń krajowych o kwotę 45.600,00 zł /odprowadzenia na 
fundusze celowe prywatyzacyjne kwoty z tytułu sprzedaż akcji PKS/. 

Zwiększa się deficyt Powiatu o kwotę 45.600,00 zł. 
Deficyt po zmianach wynosi 2.855.231,00 zł i pokryty zostanie przychodami z tytułu kredytów 
w wysokości 2.665.231,00 zł oraz ze sprzedaży papierów wartościowych (akcji PKS) w wysokości 
190.000,00 zł. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali z podjęciem uchwały Nr XXXVl/249/2014 w sprawie uchwały 
budżetowej na 2014 rok /ogółem głosujących: 20 Radnych, za - 20 głosów, przeciw - O głosów, 
wstrzymujących się- O głosów/, /za. Nr 22/. 

Punkt 1 Oe) porządku obrad - projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok
projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu. 
Poinformowała, iż w zw. z podjętą wyżej uchwałą dot. zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok, 
w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2014 - 2019 dokonuje się zmian w planie dochodów 
i wydatków na 2014 rok. 
Plan dochodów ogółem ustala się w kwocie 66.446.775,87 zł z tego; 
• dochody bieżące w kwocie 64.628.220,87 zł 
• dochody majątkowe w kwocie 1.818.555,00 zł. 

Plan wydatków ogółem ustala się w kwocie 69.302.006,87 zł z tego; 
• wydatki bieżące 59.279.591,87 zł 
• wydatki majątkowe 10.022.415,00 zł. 

Zwiększony zostaje deficyt budżetu o kwotę 45.600,00 zł oraz po zmianach wynosi 2.855.231,00 zł. 
Deficyt pokryty zostanie przychodami z tytułu kredytów i pożyczek w kwocie 
2.665.231,00 zł i przychodami ze sprzedaży innych papierów wartościowych w kwocie 190.000,00 zł 
/sprzedaż akcji PKS/. 
Zmniejszeniu ulegają rozchody z tytułu innych rozliczeń krajowych o kwotę 45.600,00 zł -
odprowadzenia na fundusze prywatyzacyjne dokonano w 2013 roku od całości sprzedanych akcji 
PKS. 

W wykazie przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej wprowadzono następujące zmiany: 
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- zwiększony zostaje na 2014 rok limit wydatków majątkowych na realizację przedsięwzięcia pn. 
„Budowa Systemu Informacji Przestrzennej wspomagającego zarządzanie Powiatem Krośnieńskim 
wraz ze zwiększeniem zakresu i dostępności usług świadczonych drogą elektroniczną". Limit 
wydatków na 2014 rok po zmianach ustala się w wysokości 1.845.359,00 zł. Zmiany dokonuje się 
w związku z przedłużającą się procedurą przetargową w 2013 roku. Jednocześnie w wyniku 
postępowania przetargowego zmniejszone zostały nakłady finansowe w stosunku do założonego 
planu, 

- zwiększeniu uległ również na 2014 rok limit wydatków bieżących na realizację przedsięwzięcia pn. 
„Program aktywizacji społecznej w powiecie krośnieńskim". 

Limit wydatków na 2014 rok wynosi 253.476,15 zł. 
W 2013 roku niewykorzystane zostały środki w kwocie 43.150,87 zł w związku z tym, że do 
realizacji projektu rekrutowano mniejszą liczbę uczestników niż była planowana, ponadto w trakcie 
realizacji projektu w 2013 roku część osób zrezygnowała z uczestnictwa z przyczyn losowych. 
Wykaz przedsięwzięć do WPF po zmianach przedstawia załącznik nr 2 do uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXXVl/250/2014 w sprawie projekt 
uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok /ogółem głosujących: 21 Radnych, 
za - 21 głosów, przeciw - O głosów, wstrzymujących się- O głosów/, /zał. Nr 23/. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Następny punkt 11 porządku obrad - odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych Powiatu 
Krośnieńskiego - w punkcie tym głos zabrał Dyrektor Etatowy Członek Zarządu Powiatu udzielając 
odpowiedzi na pytania: 
li Radnego Kazimierza Krężałka - co do ubytków w drodze Toki - Zręcin - wyjaśnił, iż w okresie 

wiosennym będzie prowadzony przegląd oraz weryfikacja dróg podlegających remontowi. 
W kwestii chodnika w Kopytowej dodał, że w sytuacji kiedy Wójt dofinansowuje zadanie -
działania w tym kierunku zostaną podjęte, w innym przypadku nie będzie stać Powiatu na 
realizację inwestycji, 

2/ Radnego Andrzeja Dziugana - w kwestii nieprzejezdnej drogi w Rzepniku - wyjaśnił, iż należy 
sprawdzić, czy droga ta faktycznie jest nieprzejezdna, jeśli tak - zostaną podjęte działania mające 
na celu poprawę przejezdności, 

31 Radnego Adolfa Kasprzyka - wyjaśnił, że posiada informację o takim odcinku drogi, kwestia ta 
była omawiana na jednym z posiedzeń Zarządzie Powiatu, jeśli będzie partycypacja samorządu 

/'"~ gminnego, zadaniu zostanie podjęte. 

W punkcie 12 porządku obrad - wnioski i oświadczenia - w punkcie tym głos zabrał Pan Marek 
Bliżycki pytając o fundatora gadżetów, które otrzymali Radni. 

Starosta wyjaśnił, iż gadżety zostały zakupione ze środków Starostwa Powiatowego w Krośnie. 

Następnie Pan Kazimierz Krężałek podjął temat wysokiego stanu bezrobocia w powiecie 
krośnieńskim, opuszczania kraju przez młodych ludzi w celu poszukiwania pracy, nieobecności 
posłów na obradach sesji /oprócz Eroposeł Łukacijewskiej/. Uważa, że powinien powstać projekt 
ustawy dot. gospodarstw domowych. 
Kolejny temat, na który zwrócił uwagę to wysokość wynagrodzeń w zakładach pracy. 
Poinformował, iż mało która gmina posiada plan zagospodarowania przestrzennego oraz mało który 
sołtys posiada wiedzę o kierunku rozwoju wsi. 
Następnie zaproponował, aby na sesji Rady Powiatu, Dyrektor Wojewódzkiego Szpitala 
Podkarpackiego w Krośnie przedstawił informację dot. budżetu Szpitala. Podjął także temat zbyt 
długich terminów oczekiwań do poradni specjalistycznych /np. kardiologicznej/ oraz wynagrodzenia 
personelu medycznego. 
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Stwierdził także, iż przygotuje projekt ustawy w sprawie gospodarstw rodzinnych na posiedzenie 
Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki Wodnej. 

Głos zabrała Pani Teresa Sirko informując, iż o środkach finansowych, jakie pozostały ze „składki" 
Radnych. 

Pan Andrzej Dziugan zwrócił uwagę, iż zbliża się czas rozliczeń PIT, w zw. z tym poprosił 
o przekazanie 1 % podatku na leczenie chorego ucznia z Odrzykonia. 

Na zakończenie Starosta poinformował o mających odbyć się warsztatach diagnostycznych 
organizowanych w ramach projektu „Dla spójności i dostępności" dla Radnych czterech komisji tj.: 
Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki, Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego, Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki Wodnej, Komisji 
Rozwoju i Promocji Powiatu, z prośbą o ustalenie terminu na 20 lub 21 luty oraz godziny spotkania. 

Radni zaproponowali termin odbycia warsztatów w dniu 21 lutego 2014 roku o godz. 13. 30. 

Następnie o godzinie 12.15 Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady XXXVI Sesji Rady 
Powiatu Krośnieńskiego. 

Prot~ała: 
Syl~ar 
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